



Protokoll 25

Kursportalen. Förvaltningsgruppen

Sammanträde: 2005-12-15

Närvarande

Britt-Marie Broman
Heléne Nilsson
Helena Ryn

Kristinn Johannesson
Michael Nilsson
Ingegerd Sigfridsson

Claes Martinsson
Nina Romanus

Frånvarande

Marie Adamsson
Ulf Dalnäs
John Hultberg

Anne Katrine Bretan
Gunnbritt Hagberg
Daniela Rosvall

Birgitta Ahlden
Lars Hansen

1. Justeringsperson

Kristinn Johannesson

2. Fastställande av föredragningslistan

Föredragningslistan fastställdes

3. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna sedan datum för mötet justerats.

4. Rapportering

4.1 Tekniska störningar i driften av Kursportalen

När det är många "anrop" till databasen uppstår kö, när kön blir lång "hänger sig processerna". Då måste systemet startas om. Det går inte att se vilken process som hängt sig därför måste hela systemet startas om. Omstart tar några minuter. Tidigare har systemet startats om automatiskt en gång per dygn. Nu krävs flera omstarter per dygn. För närvarande görs tre automatiska omstarter per dygn, kl 12.30, 17.30 och 21.30. Att det blir fler anrop än tidigare beror på att varje gång en student loggar in i Studentportalen anropas Kursportalen.

På grund av störningarna har ytterligare ett problem uppstått, listan med sk fria tillfällen har försvunnit och måste återskapas från back-up filen. Detta repareras med hjälp av ett script. Kursportalen kan inte startas om samtidigt som scriptet körs för att återskapa de fria tillfällena. Kursportalen har varit stängd under dagen, 15/12.

Mimer, databashanteraren, som är grunden kommer att ersättas med Oracle så snart som möjligt, förhoppningsvis under den kommande veckan. Oracle är samma databashanterare som Studentportalen använder.

Mötet anser att det är viktigt att information om de automatiska omstarterna går ut till alla, administratörer, lärare och studenter.

4.2 Studentrepresentanter

Studentrepresentanter är ännu inte utsedda.

Frågan vilken möjlighet en enskild student har att verkligen representera alla studenter i ett forum som förvaltningsgruppen togs upp. Studentavdelningen jobbar med att ha en referensgrupp av studenter. Skulle Kursportalens förvaltningsgrupp kunna få tillgång till denna referensgrupp för feedback?

4.3 Riktlinjer

Arbete med omarbetning pågår, riktlinjerna tas upp på nästa möte.

4.4 Studentportalen

På vilket sätt berör förvaltningen av Studentportalen Kursportalens förvaltningsgrupp?

5 Koppling till andra system

SPSS behandlas på nästa möte.

6. Genomgång och beslut av ärenden

6.1 Allmän diskussion

Feedback från studenterna viktigt, vilka förändringar i Kursportalen prioriterar de? Studenterna tillfrågas idag i kursutvärderingarna av flera institutioner. Är det önskvärt att skicka ut en enkät specifikt om Kursportalen?

Det är önskvärt att beredningsgruppen förbereda ärenden så att kostnadsberäkning finns innan ärendet kommer upp i förvaltningsgruppen.

Ett förslag för att komma vidare i ärendelistan är att beräkna kostnaden för tjänsten att sortera i ärendelistan och tydligare sammanställa vilka ärenden som berör samma frågor.

Schemamodulen.

Bedömningen är att denna modul inte bör utvecklas ytterligare eftersom det mest önskvärda i framtiden är att studenterna kan se sitt schema direkt i Studentportalens kalenderfunktion. Resurserna bör alltså i första hand läggas på en samordning mellan Time-Edit och Studentportalen.

Behörighet för kursansvarig

Beslutas att kursansvarig ska komma åt hela tillfället även om vederbörande kommer från en annan institution än den dit kursen hör. Däremot bör han/hon inte ha behörighet till institutionens övriga kurser.

Nr 94, kopiera ett helt kurstillfälle

Möjlighet att kopiera ett "helt tillfälle" inkl möjlighet att välja vad i tillfället som ska kopieras. Att välja vad som ska kopieras kan lösas med en funktion av samma typ som "Rensa" under "Redigera tillfälle".

Beslut: Kostnadsberäknas

Nr 12 och 253, Litteraturlista (från föregående möte)

En egen rubrik, samma nivå, i listan som innehåller "Diskussionsforum, E-post, Schema, Filuppladdning", ska lösas med en egen rubrik på samma nivå som rubriken "Kursplan" istället för att som idag vara en underrubrik till schema.

Beslut: Kostnadsberäknas

Nr 347? placering av "Välj"-knapp

Flytta "välj"-knappen från höger sida av listan till vänster så att det är lättare välja rätt person. Beräknas ta en halv dags arbete.

Beslut: JA, genomför

Nr 305, Uppdatera meddelande

Uppdatera meddelande, när man uppdaterar lämnar man den sida man befinner sig på, önskvärt att istället få ett meddelande "uppdateringen är klar" (i pop-up fönster), samt slippa navigera sig tillbaka till den sida där man arbetade. Förändring beräknas ta två dagars arbete men oklart hur mycket som då ingår i arbetet.

Beslut: Konsekvensbeskrivning, hur många olika funktioner som kan uppdateras behöver denna förändring så att det blir så lika som möjligt.

Nr 63 och nr 323, anmälan till tentamen

Nr 167, nr 345, anmälan till seminarier

Möjlighet för lärare att anmäla studenter (som inte har tillgång till dator) till tentamen och seminarier. En funktion som man ska kunna välja att ha öppen eller stängd.

Beslut: Kostnadsberäknas

Nr 371 Att se information på samma sätt som studenterna

Det är angeläget att kunna se informationen på samma sätt som studenterna kommer att få tillgång till den. Om man som administratör går in i "Studentdelen" visas inte allt. En lösning är att lägga till sig själv som extraperson på, men det är inte alltid möjligt.

(Jämför också med diskussionen i protokoll 23 om ärende nr 337 & 266.) Kursansvarig bör få samma information som studenterna får om tentor, seminarier, enkät mm.

Diskussionen fortsatte med att undra om alla lärare borde vara "studenter på sin egen kurs" och därmed få studentkonto vilket ger tillgång till de egna kurserna och Studentportalen.

Beslut: Kostnadsberäkna – kursansvarig och medverkande får "studentinfo" på samma sätt som studenterna. Gäller både kurs och program.

Nr 370 E-post och grupphantering

Lägga till extraperson på programanslagstavlor på samma sätt som för kursanslagstavlor.

Beslut: Kostnadsberäknas

Önskemål om att kunna gör ändringar i e-postlistan.

Alla tecken går inte att skriva.

Möjlighet att spara gamla mail (inte bara en begränsad tid).

Det finns ett tidigare beslut på att e-postfunktionen inte ska utvecklas ytterligare.

En grupphanterings funktion i Studentportalen planeras, dvs möjlighet att rikta information/meddelanden till specifika grupper skulle vara till nytta här. Kursportalen bör avvakta utveckling av grupp hantering i Studentportalen.

Nr 369 Utvärdering

Önskemål om större fritext fält.

Beslut: kostnadsberäkna en ökning till 3000 tecken (inkl blanksteg).

Nr 372 Diskussionsforum

Behovet av "uppåt-" och "nedåt-pil" har varit uppe förut. De senaste inläggen placeras längst ner i listan. Det kan vara besvärligt att skrolla om inläggen är många och listan därmed lång. Det ansågs mer logiskt att det senaste inlägget kommer sist snarare än först i listan trots att det gör det svårare att se när nya inlägg tillkommit. Ev kan ett meddelande högst upp om det kommit något nytt sen sist kan vara en lösning.

Detta är detaljfrågor om diskussionsforum. Det skulle vara bättre att titta på modulen diskussionsforum i sin helhet för att kunna bedöma om det är värt att lägga utvecklingsmöda på den eller om nya och bättre alternativ väntar runt hörnet.

8 Planering

8.1 Förvaltningsgruppen

Marie Adamsson kommer att ha "friår" under våren och därför inte delta i förvaltningsgruppens arbete.

Lars Hansen kommer att arbeta på Student- och IT-avdelningarna som projektledare.

Mötet ansåg att Lars bör fortsätta som ordförande i förvaltningsgruppen trots att han inte längre representerar verksamheten på samma sätt som tidigare. Beredningsgruppen har hittills utgjorts av Ingegerd Sigfridsson, GunBritt Hagberg och Lars Hansen. Framöver kan det vara lämpligt att förändra sammansättningen av beredningsgruppen så att någon fakultetsrepresentant ingår.

8.2 Kommande möten under våren 2006

26/1 kl 13 (torsdag) lokal "Lillan"

22/2 kl 13 (onsdag) lokal "Storan"

30/3 kl 13 (torsdag) lokal "Lillan"

2/5 kl 13 (tisdag) lokal "Lillan"

13/6 kl 13 (tisdag) lokal "Lillan"

Studentavdelningen, Karl Gustavsgatan 27

Vid protokollet

Nina Romanus

Justeras
Kristinn Johannesson

Mötesordförande
Ingegerd Sigfridsson